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En kollosatsning för flera barn och unga

Rekordmånga sökande till sommarens kollo men tyvärr även rekordmånga barn och
ungdomar som inte får möjlighet att åka på efterlängtade kolloveckor på Barnens Ö i
sommar. De populära kolloplatserna har inte blivit fler trots ett ökat söktryck.

Vi har många sökande från vår stadsdel, i år närmare 900, en ökning från fjolårets ca 720, 
samtidigt som bara ca 300 barn och ungdomar får åka iväg i år eftersom upphandlingen av 
kollogårdar inte räcker till.

Just i år när många ungdomar återigen ska spendera ett långt sommarlov i stadsdelen med
pandemins alla begränsningar i vardagen och online-undervisning som skapat än större
press och stress.

Just i år då ett par veckor med bad, lek och nya vänner i skärgården är som mest
efterlängtat, då bli det nej, ingen tilldelad plats. Socialdemokraterna anser att delar av årets 
projicerade överskott i budget skulle kunna användas för att ge fler barn och unga plats på kollo 
i sommar.

Mot bakgrund av ovanstående önskar vi att förvaltningen återkommer till nämnden med svar på
följande frågor:

1. Hur ser förvaltningen på tillgången till kolloplatser?
2. Hur ser förvaltningen på tillgången till kolloplatser för tonåringar?


